
 

 

 

 
   

 

 
 
Emilia Skrzypczyńska     Częstochowa, 08.11.2023r. 
 
Radna Miasta Częstochowy  
 
  

 
INTERPELACJA  

 

Zwracam się z prośbą o udzielenie mi odpowiedzi na poniższe pytania: 

1. Ile mieszkańców i mieszkanek Częstochowy w latach 2023, 2022 i 2021 wystąpiło do 

Sądu Rejonowego w Częstochowie z pozwem o wejście w stosunek najmu w sprawie 

regulacji tytułu prawnego do zamieszkiwanego mieszkania?  

2. Proszę o informację ile z tych spraw było wygranych na korzyść mieszkańców  

i mieszkanek czyli osób składających pozew? 

         

 

 

        Z poważaniem 

         Emilia Skrzypczyńska 

      

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


